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Letošní lednová konference WEF (World Economic Forum) v Davosu, ve Švýcarsku, kde se 

každoročně sejdou zástupci velkých korporací, státníci, neziskovky a mnozí boháči, zkoušela 

ignorovat co se dalo. To, co těmto pyšným nabubřelcům nevyhovovalo, to naprosto odstranili 

z programu. Takže vůbec nemluvili o protestu sedláků a řidičů nákladních aut v Německu, 

v Belgii, nebo ve Francii a ani o konfliktu v Palestině nepadla zmínka. 

Za 50 let své činnosti1 se WEF organizace vetřela do většiny světových vlád, do škol a do 

velkých korporací, takže dnes má poměrně značnou moc. Jejich ‘mladí světoví vedoucí‘, což 

jsou mladí politikové, podnikatelé, vedoucí firem, mediální činitelé a jiné osobnosti, rozšiřují 

agendu WEF po celém světě. Po absolvování seminářů a konferencí, které WEF pro ně 

pořádá, mají tak důkladně vymyté mozky, že opravdu věří tomu, že komunistická agenda 

vedoucího, Klause Schwaba, je spásou pro náš svět. 

WEF agenda se skládá z celkem osmi hlavních bodů a jejich mnoha odrůd. Tyto hlavní body 

jsou: 

1 – Lidé nebudou nic vlastnit a všecko si budou půjčovat od státu, buď za poplatek, či 

zadarmo. 

2 – Spojené státy nebudou mít vedoucí úlohu ve světě; svět bude dominován hrstkou různých 

států. 

3 – Lidské orgány nebudou už transplantovány, ale budou tištěny. 

4 – Spotřeba masa bude velmi nízká. 

5 – Dojde k obrovským populačním změnám, které způsobí miliardy emigrantů. 

6 – Za účelem snížení vyměšování kysličníku uhličitého (CO2) bude navržena pokuta za jeho 

nadměrnou hladinu. 

7 – Lidé se budou připravovat k cestě na Mars a budou hledat mimozemšťany. 

8 – Západní hodnoty budou podrobeny tvrdým zkouškám. 

Z uvedeného seznamu je na první pohled zjevné, že tito lidé jsou buď tak málo prozíraví, že 

si neuvědomují dosah toho, co blábolí, anebo si myslí, že my jsme tak hloupí, že si toho 

nevšimneme. Taky je možné obojí. 

To podstatné je, že spolu se zcizením našeho veškerého majetku nám rovněž mají v úmyslu 

odejmout veškerou svobodu a základní lidská práva. Zato máme mít jídlo zdarma, ubytování 

zdarma, jízdu veřejnými dopravními prostředky také zdarma. To je ovšem začátek, neboli jak 

se říká, ‘když ptáčka lapají, pěkně mu zpívají‘. Postupem času přibydou poplatky a 

povinnosti a ubydou odměny a výhody. 

Další problém je, že lidstvo, které není povinno pracovat, nebo se vzdělávat, nesmírně upadá. 

Pak skončíme jako všecky menšinové skupiny, které se jen objeví na sociálce, ani nemusí říct 

co chtějí a už dostanou peníze, kupóny, poukázky a kdovíco jiného. A protože po nich není 

oplátkou nic požadováno, tak taky nic nedělají. Nevzdělávají se, nepracují, celé rodiny takto 

zaostávají a upadají do nepravostí. 

Globalisté dále zkoušejí lidstvo nalákat na kvalitní lékařskou péči, která má být zdarma. To 

by tak mělo být dnes všude, protože zdraví lidu je přece zdraví národa. Jenže protože 

zlatokopové ve vládách by si dostatečně nezahospodařili do vlastní kapsy, tak musíme za 



všecko draze platit. Ale že není prakticky možno zajistit kvalitní lékařskou péči, to je víc než 

jisté. Věda, kterou globalisté sami pokroutili tak, že léčí příznaky nemoci a ne její původ, 

není ‘kvalitní lékařská péče‘. Takže jejich sen o světě bez nemocí je opět jen sen a to ještě ne 

příliš zdařilý a věrohodný. 

Podle nich, umělá inteligence (AI) prý odstraní smrt a nemoci a my budeme žít v utopii a 

nekonečně. Teda ne my všichni, pouze někteří z nás – ti, co jim bude dovoleno přežít. Za 

tímto bodem se skrývá notné šílenství: chtějí totiž implantovat lidstvo do strojů a zařízení, do 

robotů a jiných automatonů a pak, v této formě máme žít do nekonečna. Kdybych něco 

takového navrhla já, tak by se mi všichni vysmáli. Ale WEF svými hloupými řečmi získá 

odměnou od mnohých, stejně nerozumných, vážné pokyvování hlavou na souhlas. 

Jednou, až se lidstvo probudí – jako ta Šípková Růženka – z hlubokého spánku, tak se budou 

lidé těmto nesmyslům do nekonečna smát. Jinak se na to reagovat nedá. 

Další fantazie nedospělých WEF mozků 

Prý nebudeme mít2 skutečné peníze, jen ty digitální, které budou na čipu pod kůží. Základní 

udržovací plat bude poskytnut každému, bez ohledu na rozdíly mezi lidmi. (Tím pádem se 

lidé přestanou snažit a vzdělávat a budou všichni sedět doma na gauči a do zbláznění hrát 

počítačové hry a ničit se drogami). 

Vlády národů přestanou existovat, protože bude jen jedna, celosvětová vláda a vládní systém 

bude diktátorství. Moc se o tom nerozšiřují, ale to je ten plán. Ta vláda bude samozřejmě 

nevolená a má to být OSN. Takže to OSN, které se nikdy nezastane lidí v nouzi, které nikdy 

nezabrání vojenskému konfliktu, ale snadno samo lecjaký konflikt rozpoutá, které je vrcholně 

zaujaté proti některým národům a příliš benevolentní k jiným, což je pravděpodobně 

odstupňováno výškou bakšiše, který od nich dostávají (mohou to být ale také výhrůžky a 

vyděračství), tak ti nám budou nespravedlivě vládnout. 

Naše spokojenost bude přihozena na oltář kolektivismu a společného ‘dobra‘; naše děti se 

stanou majetkem státu; všichni si budeme rovni, jen někteří si budou rovni o hodně víc. O 

opodstatnění této nerovnosti se snadno postará společenský kredit, který bude sbírat každou 

nadávku, zaklení, nebo nespokojenost a bude tyto výrazy volného projevu používat proti 

nám. Bude to snadné, protože veškerá privátnost nebude existovat, takže i obtížná stolice, 

nebo naopak průjem, se stanou veřejnou záležitostí a výpar, který přitom vzniká, bude vysoce 

zdanitelný, protože ničí ozonovou vrstvu. 

Bude nás málo, velmi málo a ti, co přežijí globalistické třídění na ‚zbytečné jedlíky‘ a 

‚použitelné jedlíky‘, budou nahnáni do malých bytů ve velkých městech, kde bude hlava na 

hlavě a všichni nespokojení a znechucení. Pokud ovšem budou schopni vnímat svět kolem 

sebe a nebudou naprosto zdecimováni drogami, které jim globalisté naservírují, protože přece 

všichni musí být povinně šťastni! 

Názory účastníků letošní schůze 

na umělou inteligenci (Artificial Intelligence, AI) 

Presidentka Evropské unie, Ursula von der Leyen se vyjádřila, že kvůli tomu, že je v podstatě 

optimista a ještě má lékařské vzdělání, tak vidí přínos AI i v této vědě a podle ní se to již-již 

demonstruje. Věří, že pro nás je AI nesmírně důležitá, že nám pomůže s denním podnikáním, 

zvýší produktivitu (jakoby to ještě šlo!) a podpoří lidské možnosti. 



Generální sekretář OSN, António Guterres nevidí AI tak růžově a varuje před výzkumem, 

který by se mohl dát špatným směrem. Radí využít klady a odstranit rizika – kdyby nám to 

neřekl, tak bychom na to nikdy nepřišli! 

Další viděli přínos AI v bankovnictví, jiní se obávali etického rizika a uvažovali o 

technologickém použití. Někteří se zajímali o možnost neočekávaných následků a ministryně 

informací Rwandy, Paula Ingabire se jako jediná celkem rozumně tázala, kde vezmou lidé na 

ty všecky počítače a jejich periferálie peníze. 

Hlavně se všichni3 radovali, jak AI nahradí pracovníky a zvýší produktivitu. Zřejmě jim 

uniklo zjištění prestižního MIT (Massachusetts Institute of Technology), že nahradit lidskou 

práci AI je velice drahé. Tito učenci prozkoumali 800 pracovních zaměření a zjistili, že pouze 

asi 23% z nich by automatizací získalo. Překážkou je hlavně vysoká cena zařízení a obtížnost 

jeho naprogramování na určitý výkon. Při změně návrhu se přidávají další výdaje, spojené se 

změnou programu a někdy také se změnou celkového nastavení. 

Už jsme to zažili a není to tak dávno. Všichni jásali, když se firmy vynořily s 3D 

počítačovým systémem pro návrh produktů. Hotové návrhy pak měly být snadno převedeny 

na příslušné zařízení, které je vyrobilo přímo podle počítačových modelů. Žádné výkresy 

nebyly potřeba, i technická kontrola z velké části odpadla. 

Jenže – ouha – byl v tom řádný háček a ne jeden. Předně, ‘snadné‘ převedení počítačového 

modelu na příslušné strojní zařízení nebylo tak snadné a seřídit tyto funkce trvalo ne dny, 

nebo týdny, ale měsíce, kdy se neustále velmi dobře placení techničtí odborníci procházeli 

halami výrobních podniků a marně se snažili dát tyto dva odlišné systémy dohromady. 

Problém jsou též nástroje, ne každý stroj je schopen vytvořit složité tvary, předepsané 

počítačovým modelem. Proto vzniklo tištění nových výrobků, což se zdá být dobré řešení, 

jenže těch problémů, s tímto procesem spojených je možná víc, než když použijeme 5-osový 

CNC obráběcí automatický stroj, či něco podobného. 

A pak budou všichni stejně posílat své produkty do výroby v Číně a jinde, kde mají veškeré 

procesy plně automatizované. Ta automatika se v mnoha asijských zemích, snad s výjimkou 

Japonska, skládá z košíků. Bosí chlapci s košíky běhají od jedné stanice ke druhé a přenášejí 

předměty, které na každé štaci patřičný operátor, nebo spíše operátorka o kousek pozmění. 

Když nakonec vyběhnou ven, produkt je hotov! 

V MIT se na příklad soustředili na automatizovanou technickou kontrolu pekárenských 

výrobků. Dokáže robotika se všemi těmi čidly a sensory opravdu vytřídit nepovedené kusy od 

těch dobrých? Ukázalo se, že zařízení na něco takového je velice drahé a jelikož vykonává 

pouhých 6% celkové práce, tak jeho splacení je prakticky nemyslitelné. A to ještě bude celou 

dobu potřebovat odbornou péči, opravy, seřízení, nové součástky, neustálé promazávání a 

ošetřování a všecko možné. 

Pěstování důvěry 

Je to podivné4, ale tento námět ležel letošním účastníkům WEF shromáždění velmi na srdci. 

Byl to ve skutečnosti hlavní námět celého jednání v Davosu. Jenže způsob, jakým chtějí tu 

důvěru vypěstovat je vskutku podivný. Chtějí k tomu účelu použít jakýsi neznámý virus, 

který nazývají ‘Virus X‘. Zřejmě na něm ještě pracují a spolu s AI vymýšlejí, čím by nás 



tentokrát dostali, ale za žádnou cenu na to nemohou přijít. Proto se ještě virus ‘X‘ nevynořil, i 

když je již dlouho předpovídán a dokonce byly proti němu vydány v Americe nové zákony. 

Takže chystají neznámý virus, proti kterému budou vyvíjet další nefunkční a škodlivé 

očkování a to že má vypěstovat důvěru? Důvěru v co nebo v koho? V Billa Gatese? 

Zde je nutno poznamenat, že ve slovníku těchto lidí znamená ‘pěstování důvěry‘ něco jiného 

než ve slovníku našem. U nich to znamená dělat lepší práci na umlčení těch, kteří by měli 

jiný názor než oni sami. V tom případě, v případě jakkoliv jiných informací, jsou tyto ihned 

označovány za ‘desinformace‘ a ta snaha je zabránit jim ve vzniku a v rozšiřování. 

Dokonce i Ursula von der Leyen si stěžovala, že lidé mají příliš mnoho volnosti a že je nutno 

utáhnout opasek censury. Všecko musí být censurováno. Žádné jiné ‘pravdy‘, než ty jejich, 

nesmí proniknout na světlo dne. Řekla přímo, že jediná cesta jak znovu vybudovat důvěru je 

jednoduše odstranit názory, které nejsou souhlasné. Svatá prostoto! A tato osoba že vede 

Evropskou unii? 

Další hrozba lidstvu: CO2 

Odstranění CO2 na nulu5 (tak zvané: ‘net zero‘) trápilo podstatně celé shromáždění. Tak rádi 

by zakázali veškerý průmysl, veškerou výrobu a stejně tak by rádi zakázali všem ostatním 

lidem dýchat. Výroba aluminia, letecký průmysl, výroba cementu a betonu, zasilatelství, 

zpracování oceli – to všecko by tak rádi odstranili z povrchu zemského. 

Tito nevzdělanci si vůbec neuvědomují, že odstranění CO2 znamená zničení veškerého života 

na zemi. CO2 je potrava pro stromy a pro jinou zeleň, která pomocí složitého procesu 

zvaného fotosyntéza, jehož podstatu se domníváme že známe, ale ve skutečnosti ji zas tak 

moc dobře neznáme, stromy vydávají zpátky kyslík, takže máme co dýchat. 

Jinými slovy a zcela otevřeně: když nebude CO2, nebude kyslík a nebudeme my. 

Je možné, že právě kvůli vzrůstajícímu počtu aut na silnicích a letadel je v současné době 

tolik zeleně. Podívejte se na obrázek hory Říp z některého předchozího století, kdy nebyla 

auta, ani letadla, ani průmysl, bylo velmi málo lidí a tito žili vrcholně ekologicky. Říp byl 

naprosto beze stromů, holý jako neonacistova lebka. 

A ještě ke všemu jeden detail. Průměrný obsah CO2 v atmosféře je 0,04%. Ano, tak málo. A 

kvůli tomu je celý svět zachvácen panikou a strachem z vymření – je to rozumné? 

Ovládání lidstva strachem 

Na manipulaci strachem je WEF naprostý odborník. Jenže i ten nejostřejší nůž se postupně 

otupí a zde i ta nejhrozivější hrozba přestane být časem hrozná. Lidé si zvyknou a když se 

většina toho, co je předpovídáno nikdy nestane (ale stane se něco úplně jiného), tak postupně 

pochopí, že to jsou všecko jen strašáci na naše ovládání a pak se přestanou bát. 

Dnes je tolik válek ve světě, na Ukrajině, na Středním Východě, v Syrii, v Iráku, v Sudánu, 

v Jemenu, školy jsou napadány bláznivými střelci, bojuje se v obchodních centrech, 

v podzemních drahách a dokonce i na ulici. Takže je stále čím nás strašit. 

Strašili nás několik let s Covidem, který nikdy neexistoval a mnozí z nás se nechali vystrašit 

natolik, že se nechali očkovat neprověřenou, pokusnou a nefunkční injekcí, která byla 



vytvořena k tomu, aby ublížila a ne pomohla. A byli i takoví, kteří se nechali strhnout 

k sebevraždě, k předčasnému ukončení života ať už je pan doktor v bílém plášti držel při tom 

zbytečném umírání za ruku, nebo když doma polykali jed na krysy, či zápasili s nožem. 

Dnes říká hlavní šéf farmaceutického koncernu Pfizer, Albert Bourla, že můžeme očekávat, 

že velká část populace podlehne agresivním rakovinám. Jak to ví? Je snad prorok? Ne, není. 

Ví to proto, že to očkování proti Covidu nechal vyrobit tak, aby rakoviny způsobovalo. 

A WEF si ihned přidá, když řeknou, že takový nárůst rakovin způsobila změna počasí! 

Bourlovy vakcíny a všecky ostatní vakcíny, v současné době používané způsobují kromě 

rakoviny ještě celou škálu dalších, těžkých nemocí, z nichž ta nejčastější je porucha srdce. A 

taky způsobují neplodnost – i to je záměrné. Takže dnes už vznikají na internetu seznamky 

těch, kteří nebyli očkováni a objevují se inzeráty na spermie od neočkovaných mužů. 

Nečekaná opozice 

Vyskytli se ale také rebelové, kteří s pochybnou agendou WEF shromáždění nesouhlasili a 

neváhali to vyjádřit slovně. Jeden z nich byl zbrusu nově zvolený president Argentiny, Javier 

Milei. Jeho proslov, ať už to věděl či nevěděl, bylo mistrovské dílo, zaměřené na zdupání celé 

naduté WEF agendy. 

Milei prohlásil, že: „Celý svět je ohrožen a to proto, že ti, kteří mají správně chránit hodnoty 

Západu, jsou zvikláni vidinou světa, který spolehlivě vede k socialismu a tím pádem 

k chudobě.“ Dodal, že poté, co vyhrál listopadové volby a stal se presidentem země, nemá 

nejmenší zájem na tom, aby ‘vedl ovce‘, ale má v úmyslu ‘probudit lvy‘. 

Javier si zřejmě neuvědomuje, s jakou pomstychtivou cháskou jedná, ale přesto je to 

záslužné, že proti nim vystoupil. 

Další odvážný6 a pravdomluvný byl Kevin Roberts, president konservativní organizace 

‘Heritage Foundation‘, který neváhal říct celému shromáždění přímo do očí: „Vy jste součást 

problému a ne jeho řešení.“ 

Podle něho, každý president Spojených států by si měl udělat seznam cílů WEF shromáždění 

a pak proti každému bodu ostře vystoupit. Ne každý je ochoten dobrovolně souhlasit 

s nadvládou nevolených byrokratů – a obzvláště Američané k něčemu takovému nesvolí. 

A pak prohlásil: „Politické elity řeknou lidem že skutečnost je ‘x‘, když doopravdy je to ‘y‘.“  

Uvedl několik příkladů, které se týkaly otevřených hranic, nevázané a nežádoucí emigrace, 

problémů s pohlavím člověka a výhružky obyčejným lidem, kteří jsou vydáváni za existenční 

ohrožení naší planety a přitom oni sami, všichni ti nadřazenci létají v letadlech a vytvářejí 

disproporčně víc škodlivých splodin, než celý zbytek světa dohromady. 

Pan Roberts je skvěle napadl, když řekl, že: „Ti všichni neslavní, samozvaní Marxisté, 

ochránci přírody v soukromých letadlech a humanitáři s genocidním programem chtějí vědět 

od mé organizace (Heritage Foundation) jak ‘znovu vybudovat důvěru‘ v každém 

Američanovi, proti kterému předtím popudili všecky instituce.“ 

Další řečník7, jehož jméno nebylo zveřejněno, se vyjádřil ještě více otevřeně. Řekl naprosto 

přímo: „Děkuji Světovému ekonomickému fóru (WEF), že mi umožnilo, abych se na ně 



vymočil a řekl jim: ‘k čertu s tebou, Klaus Schwab a k čertu s WEF. My lidé jsme byli 

narozeni volní, a zůstaneme volní a vy všichni globalisté, včetně celého shromáždění – jděte 

k čertu!“ 

Překlad tohoto krátkého proslovu není zcela správný, protože tak silné vulgarismy, jako 

použil tento řečník, nemám ve zvyku užívat. 

Ke konci jeho krátkého projevu se Schwab a jiná členka celého shromáždění, která s ním 

seděla na jevišti, zvedli a odešli pryč. 

Proč odešli? Kdyby si Schwab byl svojí pozicí jistý, tak by přece zůstal a s mluvčím by 

argumentoval. Předně se měl zeptat proč si myslí, že by všichni měli jít k čertu, jaké k tomu 

má důvody a jak by to on sám – onen řečník – napravil. 

Jenže Schwab zjevně postrádá politické nadání a nedokázal využít skvělé příležitosti k tomu, 

aby obhájil pozici WEF a ještě získal na svoji stranu mnoho dalších příznivců. Je ale také 

možné, že není schopen pozici WEF obhájit, ani tou nejlepší rétorikou, protože něco tak 

zvráceného a podlého obhajitelné není. 

Krátké video mělo 1,5 milionu shlédnutí. 
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